



Protokoll förbundsstyrelsemöte 15

Mötesdatum: 2024-04-02

Tid: 19:30

Plats: Teams

Närvarande: Ingemar Tapper (ordförande), Jenny Mandal, Kristina Johansson, Ida Nemeth, Cathrine Sandberg, Gunilla Lindgren, Johan Andersson, Anna Ryberg (adjungerad), Lisa Komét (adjungerad paragraf 5)

Frånvarande: Sabina Anderberg

§1 Ordföranden öppnade mötet.

§2 Dagordningen godkändes.

§3 Cathrine Sandberg utsågs att justera dagens protokoll.

§4 Godkännande av föregående protokoll
Protokoll nr 14 lades till handlingarna.

Diskussionsärenden

§5 Presentation och diskussion om kommunikations och social mediaplan (Lisa Komét)
Lisa presenterade den enkät som genomförts kring vilken kommunikation medlemmarna önskar och kommer bygga vår kommunikationsplan utifrån detta. Vi kommer centralisera vår kommunikation för att underlätta för våra medlemmar/följare, planera kommunikationen och förbättra algoritmerna. Facebook-grupper kommer fortfarande vara okej för t ex Sverigeritten. Ungdomssektionens., SM- och Landslagsidorna kommer finnas kvar tills vidare. Förslagsvis informerar vi om denna centralisering via respektive kanal under april månad och lägger en hänvisning till förbundets sida för att få med oss dem över till den. Kort info härom ges även vid Riksmötet.

Styrelsen ställer sig bakom den presenterade kommunikationsplanen i den form den presenterades under mötet gällande centralisering av vår kommunikation.

Informationsärenden

§6 Rabatt förköp av meetingbiljetter till SM för medlemmar

SM-gruppen har diskuterat möjligheten att ge rabatt till medlemmar vid köp av meetingbiljetter, medlemmar kan köpa 2 st meetingbiljetter för 500:- istället för 700:- t o m 1 juni 2024. Biljetterna kommer kunna köpas via IndTA.

Styrelsen ställer sig bakom SM-gruppens förslag

§7 Projektledare för "Kravspecifikation och ansökningsförfarande framtida SM"

Anna-Lena Berg har tillfrågats om att projektleda denna utredning och har tackat ja. Projektdirektiv har tagits fram och kommer presenteras för styrgruppen (ordförande, GS och TS-ordförande) efter Riksmötet.

§8 Sektionsrapporter

Ungdomssektionen: Tre personer har ansökt till Youth Cup och en country leader som kommer representera Sverige i Schweiz. Ungdomssektionen har planerat programmet för framtidskonferensen (dagen och kvällen).

Tävlingssektionen: FEIFs domarseminarium genomfört, jättebra, stort fokus på ridskicklighet och kontakt. Två domarseminarier inplanerade (Lag-SM och FEIFs domarseminarium).

Svensk översättning av R&R är framtagen av Lennartsson, förslagsvis köps den av Lena Lennartsson årligen, Gunilla och TS har mandat att fatta ett sådant beslut. En SportFengurjour har inrättats av TS som kommer finnas på helgerna under hela tävlings säsongen.

Gaedingalist är uppdaterat på hemsidan med våra nya domare.

Fritidssektionen: Driver på verksamheten enligt projektplan, ride-camp i Tiveden i September istället för Wången-läger. Projekten till Svenskt Friluftsliv 2023 är redovisade.

§9 Övriga frågor

- Arbetsgrupp gaedingalist

Jenny Mandal har under 2023 och tills nu lett en arbetsgrupp kring gaedingalist. Jenny avgår nu och beslut behöver fattas om hur gaedingalist implementeras och drivs inom SIF. En projektgrupp bestående av personer från TS och US behöver startas upp snarast och den organisatoriska placeringen beslutas (TS eller US?). TS och US tar fram två kandidater var som ska ingå i projektgruppen (klart till nästa styrelsemöte) varav en ska vara projektledare.

§10 Nästa möte

7 april kl 14-16 då nya styrelsen konstituerar sig.